











No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru. Fax: +607 332 3722 www.bnt.com.my ⊠ bnt@bnt.com.my



Tour code: BTFUK07-17

第1天 新加坡 누福冈

У【不含餐】

第2天 福冈 ~太宰府 会长崎~豪斯登堡

酒店: JAL CITY 或同级

Х【午/晚餐】

- •【太宰府】是约 1300 年前统治九州地区的官府,在长达500年的治 理九州政务中发挥了重要的作用。太宰府市至今仍然保存着大宰府 政厅遗址、水城遗址、观世音寺、太宰府天满宫等为数众多的历史文 化古迹。
- ●【豪斯登堡】是把中世纪荷兰原封不动地搬到亚洲的"小欧洲"。本 度假区内有横穿都市的美丽运河,游乐设施,博物馆,商店,饭店等。 还特别因为其鲜花节和色彩缤纷王国庆典而被冠予日本三大主题 之一的美名。

第3天 长崎~原爆馆~平和公园~哥拉巴公园~有明海渡轮 彙熊本

酒店: NEW SKY 或同级

Х【早/午/晚餐】

- ●【原爆纪念馆】1945年8月9日上午11时2分;广岛原子弹爆炸三天后, 长崎市区的浦上地区也被投下了一颗原子弹,大约15万人死伤。该资 料馆采用讲故事的形式,简明易懂地讲解展览了原子弹爆炸时的惨状 与爆炸经过、从原爆到现在的长崎复兴情况、核武器开发史以及期盼 和平、销毁核武器。对比原子弹爆炸后的惨况与现在的长崎风光照片, 表现出了以惊人势头复苏的长崎市况以及长崎市民的顽强面貌。 现 今之世界形势,仍远未脱离原子弹爆炸与战争的威胁。在正面直视各 项展品的同时,让我们了解原爆惨史,思考真正的和平。
- •【和平公园】位于原子弹落下中心地北侧的小山丘上,它的建立饱含 了绝不再次发生悲惨战争的誓言和对世界和平的美好向往。这里矗 立的和平祈念像,高达9.7米,右手指着天空,左手向一旁平伸,表示原 爆的威胁不再世界才得以享受和平,象征了长崎市民对和平的渴望。
- •【<u>哥拉巴公园</u>】1863年,托马斯布莱克·哥拉巴从遥远的苏格兰来 到这里,并在南山手的山岗上建造了家园。至今已经有100多年的历 史了,当年和家人在这里生活时的记忆,以及热爱长崎并在长崎生活 过的商人们的宅邸仍在这里完好如初。欢迎您光顾那古老而美好的 时代並和我们一起去历史街道漫步一游吧。

熊本~水前寺公园 🖶 鹿儿岛 🖢 樱岛 🖢 鹿儿岛~砂蒸温泉 ⇔指宿

酒店: IWASAKI温泉 或同级

Х【早/午/晚餐】

•【水前寺公园】正式名称称作"水前寺成趣园",是17世纪30年代由 熊本藩主细川忠利历经3代建造的庭园,已被指定为国家名胜史跡。 据说模仿东海道五十三驿的庭园内,以阿苏山潜流水涌出的水池为 中心,建有仿造富士山的假山、1912年从京都御所移建的茅草屋"古 今传授间"等,据说从"古今传授间"观赏的成趣园风景最为出色。

- ●【樱岛】距鹿儿岛市中心约4公里,由别名锦江湾的鹿儿岛湾内火山 喷发形成,称得上是鹿儿岛的象征。鹿儿岛港至樱岛搭乘渡轮只需 15分钟就可以抵达。樱岛是世界上不多见的活火山,有史以来反复 多次大爆发,本来是个孤岛,1914年大爆发时,与大隅半岛的陆地连 接了起来。此外,有村熔岩瞭望台的动态景观也很吸引人。所有这些 瞭望观察设施配套完善。
- •【**体验砂蒸温泉**】指宿温泉最著名的温泉,除了全世界独一无二的「 砂蒸温泉」之外不作他想。鹿儿岛有著被地底温泉的热气加热过的 沙滩,而所谓的「砂蒸温泉」,便是一种将身体埋进这种沙滩裡享受的 独特温泉,舒适的热气及适当的砂压能够促进排汗,具有排毒效果。
- ※特別聲明:天然砂浴溫泉为贈送性质,如因个人因素放弃体验恕不退費, 敬请见谅!※

第5天 指宿~城山展望台~仙巖园⇔阿苏~草千里

酒店: FARMLAND温泉 或同级

【【早/午/晚餐】

- ■【城山展望台】位于107米的小山上,鹿儿岛市中心尽收眼底,还能一 览锦江湾、樱岛。
- •【仙巖园】瞭望活火山「樱岛」的最美庭园,最佳表达日本传统文化之 庭园也就是「仙巖园」。依照日本悠美筑庭技法造园、依山畔水风水地 理特佳、在园内各处可远望海湾之外、正面呈现著最美景观活火山「 樱岛」的庭园。
- •【草千里】宽径东西18公里、南北长达24公里的巨火山口周围被外轮 山环抱,景观壮丽。位在火山口内乌帽子岳,山麓内广阔的草原称作" 草千里之滨",随处可看见放牧牛只马群的景色。

阿苏 会大分县~汤布院民艺村~日田札幌啤酒新工厂 会 福冈~中洲商区

酒店: NEW OTANI 或同级

Х【早/午/晚餐】

- •【汤布院民艺村】是把丰有历史的住宅和酒窖等的建筑物移建再作 为展示古老的民艺品和陶瓷器的设施。有收集和展览17世纪至19世 纪期间的民艺品。
- •【中洲商区】是夹在那珂川和博多川之间的九州地区最大的闹市。云 集于中洲的约 3500 家饮食店和排列在那珂川沿岸的摊档,再加上博 多河畔城等大型综合商店,构成了一幅商业繁荣的景象。

第7天 福冈 →新加坡(纯送机)

Х【早餐】

航班时间:

出发:第1天

新加坡 - 福冈

回程:第7天

福冈 – 新加坡

成人【全包】	成人【全包】	小孩的价格【全包】	小孩加床	小孩无床
(一人一房)	(两/三人一房)	(1位小孩和1位成人同房)	【全包】	【全包】
RM	RM	RM	RM	RM

<u>全包团费包括:</u>

往返经济舱机票+机场税 行程列明景点+餐数,來回机场接送, 日本中文导游及司机小费。

全包团费不包括: 领队小费,旅游保险,行李托拉费,日本签证, 自费项目,行程上没列明景点+餐食。

备注:

- 1. 以上价格是按16成人以上报价,若不足16成人价格另议!
- 2. 如如汽油燃料费/税有任何调整,我社有权向客人征收附加费。10.确保消费者权益,详情请参阅我社之基本报名细则。 以上价格只限于持马来西亚护照者!
- 3. 行程表所列载的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排, 将可能因应不同出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。然 而如报名后有所更动的话,本公司将另作个别通知。
- 4. 行程、膳食及住宿的先后次序,以当地地接待社(地接)安排为准。
- 5. 全程以中文讲解为主。如需以其他语言讲解,必需在报名时提 前通知本公司。本公司将另作安排。
- 任何三人房都以折叠式加床为标准。或碰到某些酒店无法
- 7. 安排加床,将安排榻榻米式的房间为准。
 - 道地餐厅的店面面积和座位有限,可能没办法容纳整团的客人

- 8.若有不便,敬请谅解。
- 9.团队出发前建议需购买旅游保险,以则安心。
- 日本饭店并无实际星级分等,本行程所显现之分级,为 目前旅游市场之一般认定,并参考各大订房网站资讯 后所给予之客观综合分级,且各网站之评量标準及角 度各有不同,难以单一网页所载资讯做为最终评鑑,敬
- 11. 请瞭解。

日本国土交通省於平成24年6月(2012年)发布最新规 定,每日行车时间不得超过10小时(以自车库实际发车 时间为计算基准),以有效防止巴士司机因过(疲)劳驾 驶所衍生之交通状况。(资料来源:日本国土交通省)

旅行团取消手续费

- 1. 如要取消所预定的旅行团,必须以书面形式进行, 以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收 到取消预定通知,本公司将征收每人RM200.00。
- 2. 如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获 得,将征收以下的手续费。
 - =>若已报名而通知取消-RM200(每人)
 - =>出发前45天或以上-RM1,000(每人)
 - =>出发前30-44 天通知取消-RM2,000(每人)
 - =>出发前8-29天通知取消-50%旅费(每人)
 - ***出发前少于7天或机票已发出-100%旅费(每人)
- ***临时缺席者,不可退费。



永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T) No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.

Fax: +607 332 3722 bnt@bnt.com.my www.bnt.com.my





Tour code: BTFUK07-17











No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru. Fax: +607 332 3722 www.bnt.com.my ⊠ bnt@bnt.com.my



Itinerary

Tour code: BTFUK07-17

DAY 1 SINGAPORE + FUKUOKA

X[No meal]

DAY 2 FUKOUKA~Dazaifu NAGASAKI~Huis Ten Bosch

Htl: Jal City or similar

- [Dazaifu City] Today's Dazaifu City owes its name to an office calles the Dazaifu or "Government-General Headquaeters," which was established here approximately 1300 years ago and which rules all of Kyushu for a period of some 500 years.
- (Huis Ten Bosch) It is a "small Europe" which models Holland in the Middle Ages with beautiful canal. Attractions, museums, shops, restaurants and hotels etc. and is especially known as one of the biggest theme parks in Japan for its Flower Festival.

NAGASAKI ~ Atomic Bomb Museum ~ Peace Park ~ Glover Garden ~ Ariake Ferry # KUMAMOTO

Htl: New Sky or similar

X[B/L/D]

- [Atomic Bomb Museum] At 11:02 a.m. on August 9, 1945, the B-29 bomber dropped an atomic bomb on Nagasaki, just three days after the first attack on Hiroshima. The survivors still suffer extensively from the mental and physical damage of the atomic bomb. The museum exhibits extensive materials on the actual bombing and latest nuclear weapons, aiming to contribute to the abolition of nuclear weapons and the realization of lasting world peace.
- [Peace Park] Is built on a low hill to the north of the hypocenter of the atomic bomb blast. It was created to represent the wish for world peace and a vow that such a tragic war would never be repeated. The park features the 9.7-meter-high Peace Statue symbolizing the Nagasaki citizens' wish for peace.
- [Glover Garden] Thomas Blake Glover, who travelled across the sea from distant Scotland, built his home here on Minami-Yamate hill in 1863. More than a century later, mementoes of when the Glover family lived here survive unchanged, along with the residences of the traders who loved Nagasaki and made their homes here. Welcome to the good old days. Let's join the Glovers for a stroll through their romantic history.

KUMAMOTO ~ Suizenji Jojuen Park Ragoshima

Htl: New Sky or similar

X[B/L/D]

• [Suizenji Jojuen Park] It is a traditional Japanese garden landscaped around a natural spring pond. The area was originally the site of Suizenji temple, later, Lord Tsunatoshi built the garden around the temple into its current form. The placement of the pond, trees, and hills were supposedly meant to represent parts of the 53 Stations of the Tokaido.

- [Sakurajima] Kagoshima's symbolic Sakurajima is a volcanic island, which floats in the sea only 4km from South Kyushu's hub city, Kagoshima. It is one of the world's greatest active volcanoes. In a major eruption in 1914, lava filled a 400-meter wide strait causing the island to connect with Osumi Peninsula on the opposite shore. Approximately 10 billion ton of lava, a volume without parallel in the world, flowed out.
- [Hot Sand Bath] Ibusuki Onsen is famous for the hot sand baths, which are found almost nowhere else on earth. It is a unique hot spring in which you are buried in a sand beach that is warmed by the heat of underground hot springs. The comfortable heat and gentle pressure from the sand cause perspiration, which has a detoxing effect.

***NOTE**: Non-exchangeable and non-refundable for not utilizing the Hot Sand Bath experience. *

IBUSUKI ~ Shiroyama Observatory ~ Sengan-en Garden RASO ~ Kusasenri

Htl: Farmland Hot Spring or similar

X [B/L/D]

- [Shiroyama Observatory] Located at an altitude of 107m, it commands a view of downtown Kagoshima, Sakurajima volcano & Kinko Bay.
- [Sengan-en Garden] is a Japanese-style landscape garden along the coast of downtown Kangoshima. One of the it's most striking features is its use of Sakurajima and Kagoshima Bay as borrowed scenery.
- **[Kusasenri]** is a prairie with a beautiful view of the smoking Mt. Naka. This prairie is a large quadrangular grassy plain, which spreads out at the northern foot of Mt. Eboshi. A big pond at its center and grazing horses round about make an idyllic scene.

ASO R QITA ~ Yufuin Folk Craft Village ~ Sapporo Beer Hita Factory R FUKUOKA ~ Nakasu

Htl: New Otani or similar

X [B/L/D]

- [Yufuin Folk Craft Village] is equipped with a collection of crafts from the end of Edo to early Meiji period, a handmade Japanese paper studio, demonstrations in indigo-dying, glass blowing, pottery & washi paper manufacture by local artists in historic buildings re-assembled at the site.
- [Nakasu] is the busiest street on Kyushu, where about 3500 restaurants stand close together, street stalls line the Naka-gawa River, and I large-scale shopping centers, cooperate with each other to produce the din and bustle of the amusement district.

DAY 7 FUKUOKA +S'PORE (Airport Transfer only) X[B]

Flight details (subject to change):

Dep: Day 1 Singapore - Fukuoka

Rtn: Day 7 Fukuoka - Singapore

ADULT 【ALL IN】 (SINGLE ROOM)	ADULT 【 ALL IN 】 (TWIN/TRIPLE SHARING)	CHILD TWIN 【ALL IN】 (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM)	CHILD WITH BED 【ALL IN】	CHILD NO BED 【ALL IN】
RM	RM	RM	RM	RM

PACKAGE INCLUDES

Attraction and Meals as Itinerary Stated, Return Airport Transfer, Return Economy Class Air Ticket + Taxes, Tipping for Guide (Chinese Speaking) & Driver.

PACKAGE EXCLUDES

Leader's Tipping, Travel Insurance, Japan Visa, Bell's Boy Tipping,

Optional Tour and Attraction and Meals as Itinerary NOT Stated.

Terms & conditions:

- 1. Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
- 2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred. The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
- $\ensuremath{\mathsf{3}}.$ Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
- 4. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
- 5. Principally tour commentary will be conducted in Chinese speaking. However, others languages can be arrange on request basis 6. Triple room sharing will base on extra roll in bed or Tatami room basis
- 7. You may have to share tables, queue for seats or be assigned to different restaurant due to the seating constraints at the local restaurant.
- 8. We strongly recommend you to purchase travel insurance before departure.
- 9. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.
- 10. There are no actual star ratings for hotels in Japan, the star ratings we use on our itineraries are based on references from popular hotel booking websites. Please understand that as these websites have different criteria for star ratings, it's difficult to base hotels on these ratings accordingly.
- 11. In year 2012, the Japanese Ministry of Land, Infrastructure, Transport and Tourism, coach travel has been limited to a maximum of 10 hours per day to avoid accidents caused by fatigue drivers.

Cancellation Policy for Group Tour Packages

- 1. Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
- 2. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.
- => Once booking made, a basic administration charges -RM200 Per person.
- => 45 days & above before departure RM1,000 Per person.
- => 30 44 days before departure RM2,000 Per person.
- =>8-29 days before departure -50 % of Tour fare. *** 7 days& less or TICKETED - 100% of tour fare Per person. ***<No-Show> will be non-refundable.

*IN THE EVENT WHERE THERE IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.





No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru. Fax: +607 332 3722 www.bnt.com.my ⊠ bnt@bnt.com.my

